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内容概要

　　《吴宓书信集》是著名学者吴宓先生自二十世纪一十年代至七十年代写给师长、家人、朋友和学
生的书信集。
作者本着他清澈坦诚的性格，直抒胸臆，不言文不饰，毫无顾忌地吐露心曲、畅述己见。
这些信件充分反映了作者在其所处时代的境遇、经历和思考，以及他所坚持的把文化作为信仰的由来
。
　　与作者的日记、诗歌和文论一样，《吴宓书信集》对研究吴宓的学术和人品，对了解那个时代的
学界情况、学人思想等极具史料价值。
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章节摘录

版权页：插图：On receiving your book Democracy and Leadership,l immediately setto reading it,and then at
once translated its lntroduction,with a sum-mary of the whole book,and had these published in the 32nd
Numberof the Critical Rernew. That Number will appear in August,and I will sendyou a copy upon its publication.
I trust that the 19th Number of theCritical Rev/ew,which contains your picture and Mr. Mercier's French ar-ticle in
Chinese translation,had safely reached you in last August.
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编辑推荐
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